
 

 

 
 
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 

  
     
 
Datum: 17 juli 2018 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: raadslid de heer Gerrit Venis (fractie: PRO Sliedrecht)  
 

 
Onderwerp: Interview nieuwe Zwijndrechtse wethouder over 
samenwerking Drechtsteden (AD Drechtsteden 17-7-18) 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 

 
Vraag 1: 
Heeft uw college kennis genomen van de interviews met wethouder 
Huizinga (Zwijndrecht) in Binnenlands Bestuur (6 juli 2081) en AD 
Drechtsteden (17 juli 2018)? 
 
Vraag 2: 
Op grond van welke informatie (en door wie verstrekt) komt Huizinga tot 
de uitspraak dat Sliedrecht helemaal niets wil als het zou gaan om de 
bouw van woningen (lees sociale huur) voor mensen met lagere 
inkomens?  
 
Vraag 3: 
Bent u het met de fractie van PRO Sliedrecht eens dat vragen m.b.t. 
aantallen, soort etc. woningen aan de orde komen in de lokale – dus die 
van Sliedrecht – uitvoeringsparagraaf, zoals afgesproken in de regionale 



Woonvisie 2017-2031 van de Drechtsteden?  
 
Vraag 4: 
Bestaat er op dit moment zoiets als een concept van de Sliedrechtse 
uitvoeringsparagraaf, waar Huizinga mogelijkerwijs kennis van heeft? 
 
Vraag 5: 
Zo ja, waarom is een dergelijk concept dan (nog) niet beschikbaar voor de 
Sliedrechtse gemeenteraad, waarin verscheidene fractie uitkijken naar de 
woningbouwplannen voor ons dorp. 
 

Toelichting: 
 
Nadat onze fractie eerst met verwondering het interview met CDA-
broodwethouder Huizinga in Binnenlands Bestuur las, doet hij het in AD 
Drechtsteden nog eens dunnetjes over. Hij stelt o.a. in Zwijndrecht meer 
balans moet komen tussen hogere en lagere inkomens en dat het 
daarvoor nodig is dat andere gemeenten meer bouwen voor mensen met 
lagere inkomens. Volgens Huizinga willen Papendrecht en Sliedrecht 
helemaal niets doen om Zwijndrecht daarbij te helpen. 
Het zal aan zijn nieuwigheid in de deze regio te wijten zijn, maar blijkbaar 
is het hem ontgaan dat Sliedrecht met 35% corporatiehuurwoningen van 
het totale woningbestaan nauwelijks in dat opzicht voor Zwijndrecht 
(36%) onderdoet (natuurlijk als je dagen moet wachten op een 
kladblokje, dan kom je nog niet toe aan pag. 9 van het Eindrapport 
Volkshuisvestelijke opgave in beeld; Woningmarktonderzoek Drechtsteden 
2016-2031). 
Onze fractie gaat er dan ook vanuit dat deze ex-wethouder van 
Schoonhoven, Maasdriel, Zeewolde en Noordenveld zich door die 
onwetendheid vergist, maar toch – voor de zekerheid – maar de bijgaande 
vragen …. 
 

 
 
Gerrit Venis 
 

 
 


